
  Styremøte 1-2014 
 

Dato: Torsdag 1.1.2014 kl 2000 
Sted: Gammelvekta, Skoglund Travbane 
Til stede fra styret: Ketil, Karstein, Trond, Siw, Arild, Jomar og Katinka 
Fraværende:  Reidun og Tormod 
 
Saksliste: 
 
1/14 Godkjenning av siste styrereferat  
2/14 Generalforsamling 24/1 med gjennomgang av årsberetning 
3/14 Økonomi 2013 
4/14 Forslag til sak 5 i saksliste GF 
5/14 Innkommende saker 
6/14 Årsfest etter generalforsamling 
7/14 Dugnad. Start isolering innvendig i varmestue 
8/14 Eventuelt 

 
Sak 1/14: 
Forrige styrereferatet godkjent. 
 
Sak 2/14: 
Gjennomgang av årsberetning.  
  
Sak 3/14: 
Gjennomgang av regnskaps- og balanserapport 2013. 
Regnskapet godkjent. 
 
Sak 4/14: 
Vedtatt at medlemskontingenten for 2015 skal være på 200,-. 
 
Sak 5/14: 
Ingen innkommende saker. 
 
Sak 6/14: 
Årsfest etter GF starter kl 2100. 
Pris per kuvert 250,-. 
Katinka ordner med annonse i FF med innrykk tirsdag 21/1. 
Jomar/Trude ordner invitasjon på FB, og Katinka ordner på hjemmesiden. 
Siw tar påmelding og bestiller mat. 
Katinka ordner med innkjøp og loddpremier. 
 
Sak 7/14: 
Satser på å komme i gang med dugnadene i februar. 
I tillegg til innvendig arbeid på varmestua, må gjerdet langs banen repareres. 
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Sak 8/14: 
GF Fosen travregion: Klubben må stille med min. 5 personer. Fra styret kan Trond, Jomar, 
Katinka og Siw stille. 
Stalleie: For å kunne forsvare vedlikeholdsutgiftene vi har på banen må vi enten få leid ut 
flere gapahuker/staller, eller sette opp en treningsavgift. Det vurderes å låse av gapahukene, 
slik at kun de som betaler leie kan benytte disse ved trening. 
Saken tas opp for vedtak på neste styremøte. I mellomtiden lager Katinka et 
informasjonsskriv som legges ut på web og henges opp i gapahukene. 
Tandemvogner: Under arrangementet Hestens Dag var tandemkjøring svært populært. Det 
har vært nevnt om anskaffelse av slike vogner vil være smart. Aktivitetsgruppa stemte for å 
kjøpe inn 1 vogn, om også travklubben kjøper inn ei vogn. Styret stemte for innkjøp. 
 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


